
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 30 stycznia 2024 roku 
Centrum Kultury i Inicjatyw Obywatelskich w Podkowie Leśnej ul. Świerkowa 1 

 
Informacja nt. przetwarzania danych osobowych umieszczona była na sali obrad.  
 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji 
- Dąbrówka Smolny 
- Wojciech Żółtowski 
- Sławomir Lasota 
- Małgorzata Łaskarzewska 
oraz Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka, Dyrektor Centrum Usług Wspólnych (CUW) Mariola 
Stecko, a także oczekujący na zaplanowaną na godz. 18,.30 sesję Rady Miasta inni 
przedstawiciele Rady Miasta, Urzędu Miasta i Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
„Zielone Sąsiedztwo". 
 
PORZĄDEK POSIEDZENIA 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2040,  
b) zmiany uchwały budżetowej Miasta Podkowa Leśna na 2024 rok, 
c) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat oraz form i specjalności kształcenia, na 
które dofinansowanie jest przyznawane w 2024 r. w placówkach oświatowych, dla 
których organem prowadzącym jest Miasto Podkowa Leśna. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad. 1) 

Przewodnicząca KGiR rozpoczęła posiedzenie o godz. 18.04, przywitała zebranych  
i stwierdziła kworum (obecnych 4 członków KGiR – bez radnej A. Rotfeld-Paczkowskiej na całym 
posiedzeniu oraz radnego W. Żółtowskiego na początku posiedzenia).  

Ad. 2) 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do projektu protokołu z dnia 9 stycznia 2024 r. 
Przewodnicząca KGiR poddała projekt protokołu pod głosowania.  
Protokół został przyjęty 3 głosami za i 1 wstrzymującym. 
 
Ad. 3a i 3b) 

Przewodnicząca KGiR zaproponowała łączne omówienie projektów uchwał ws. zmian w WPF  
i w budżecie miasta. 
O godz. 18.06 do obrad dołączył radny W. Żółtowski (obecnych 5 członków KGiR). 
Skarbnik Miasta omówiła zaproponowane do wprowadzenia zmiany do WPF i budżetu miasta 



(m.in. zmiany związane z działalnością Ośrodka Pomocy Społecznej i zwrotami dotacji, zwrot 
nienależnie pobranego zasiłku rodzinnego dla obywatela Ukrainy, przeniesienie środków z 
Funduszu Covid-19, zabezpieczenie środków na wypłaty stypendiów dla uczniów). 
Radna D. Smolny zapytała, czy wysokość stypendiów dla uczniów jest stała, czy też uzależniona 
jest od wyników. 
Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w regulaminie przyznawania stypendiów nie ma 
określonych konkretnych kwot. Wysokość stypendium zależy od tego, jaka pula środków 
została przeznaczona na stypendia w danym roku i od liczby otrzymanych wniosków. 
Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie.  
KGiR zaopiniowała oba projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie (po 5 głosów za). 
 

Ad. 3c) 
Dyrektor CUW M. Stecko przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. Wyjaśniła, że 
uchwała w tej sprawie musi być podejmowana corocznie. Pula środków jest ustalona w karcie 
nauczyciela (0,8% planowanych rocznych środków finansowych przeznaczonych na 
wynagrodzenia osobowe nauczycieli). W projekcie uchwały przedstawiony jest podział 
środków pomiędzy Szkołą Podstawową i Przedszkolem Miejskim. Wnioski o poszczególne 
programy i zadania, które mają być realizowane z tych środków, złożyły obie Panie Dyrektor, 
które wcześniej omówiły to z radami pedagogicznymi. Na tej podstawie opracowano projekt 
uchwały. Projekt pozytywnie zaopiniowały związki zawodowe. 
Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  
KGiR zaopiniowała projekt jednogłośnie (5 głosów za). 
 
Ad. 4) 
Przewodnicząca KGiR zwracając się do przedstawicieli LGD wyjaśniła, że dyskusja nt. 
kontynuacji współpracy z LGD zostanie przeprowadzona na dzisiejszej sesji Rady Miasta, o ile 
punkt taki zostanie do porządku obrad wprowadzony. 
Na pytanie radnej M. Łaskarzewskiej, dlaczego nie wiadomo, czy punkt ten wejdzie do 
programu sesji, radny W. Żółtowski wyjaśnił, że nie wiadomo jeszcze, czy ktoś wystąpi z takim 
wnioskiem. 
Przewodniczący Rady Miasta M. Gołąb dodał, że jeśli zostanie zgłoszony wniosek radnych lub 
Burmistrza o rozszerzenie porządku obrad sesji o taki punkt, to zostanie on poddany pod 
głosowanie. 

Wobec braku innych spraw Przewodnicząca KGiR o godz. 18.18 zamknęła posiedzenie KGiR. 

Protokół sporządziła Beata Krupa 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

     Gospodarki i Rozwoju  
/-/ 

Bożena Majewska 

 

 


